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Naar aanleiding van twee presentaties (gemeente, Michel Brands en Ecologica Maartje Bleeker) over 

het belang van monitoring door vrijwilligers.  

Hierbij vragen, opmerkingen, aandachtspunten, door mij genoteerd tijdens de presentaties en die 

niet meer aan bod gekomen zijn in de eind discussie. 

 

• Zijn de planten inventarisaties van alle bermen over de jaren heen in de NDFF gekomen? 

• VAS (Vogeltelling Agrarische Soorten) tellingen vinden niet meer plaats. Het zou een 

waardevolle aanvulling voor de gemeente zijn wanneer dit toch om de 4 jaar 

gebeurden. Kan MAS (Meetnet Agrarische Soorten) deze omissie opvangen?  

• Vlinder monitoring van ’t Hof en ’t Moorselen zijn gestopt door leeftijd vrijwilligers. 

Het zou al helpen als bij bermen monitoring ook de vlinders die men ziet genoteerd 

worden zodat die info meegenomen kan worden in het vierjaarlijks rapport. 

• Op het IVN-terrein is een vlinder route uitgezet. Worden de hier waargenomen 

vlinders in de NDFF gezet en door gegeven aan Ecologica?  

• Op het IVN-terrein is een nachtvlindertelpunt. Worden de hier waargenomen vlinders 

in de NDFF gezet en door gegeven aan Ecologica? 

• Kennelijk moet men ergens in de app van waarnemingen.nl zetten om de waarneming 

in de NDFF te krijgen. Wie weet hoe dat werkt? 

• Monitoring in de kernen zou een bijdrage leveren met kennis over biodiversiteit in de 

kernen. Zou het monitoren van stoepplantjes in gekozen wijken daarin kunnen 

bijdragen? 

• Verstening in de kernen is moeilijk tegen te gaan. Gemeente en IVN houden 

regelmatig workshops om aandacht te vragen voor meer natuurlijke tuinen.   

• Monitoring bij de Blauwe poort gebeurt door vogel en waterwerkgroep. Buiten het 

terrein van de zonneweides. Gaat deze info ook naar Ecologica? 

• Het vasthouden van water wordt soms bemoeilijk door rechten van aanliggende. 

• Kan er meer aandacht zijn voor het Moorselen wat aan het verruigen is.  

• Monitoring libellen Torreven en Vossenbergven zou een waardevolle aanvulling zijn. 

• Wat gebeurt er op Eyckenlust? 

• Wat is beter dat de waterwerkgroep enkele poelen intensief inventariseert of wat ze nu 

doen, breed over Laarbeek wateren inventariseren? 

• Laarbeek heeft een groencoach als verbinding tussen inwoners en gemeente. Kan het 

IVN een bijdrage leveren bij het inwerken? 

• Er zou meer aandacht moeten zijn voor onderhoud poelen. In 2013 is door gemeente, 

Laarbeeks landschap en het IVN het poelen project gestart wat is daarvan over? 
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